
Protokół nr 46/ 2018 

posiedzenia Komisji Finansowo - Budżetowej Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 22 marca 2018 r. w godz. 15:30 – 16:15     w sali nr 146 

Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji: 

1. Józef Wiesław Murawko  – przewodniczący Komisji, 

2. Wojciech Malesiński      – wiceprzewodniczący Komisji, 

3. Zdzisław Koncewicz 

4. Karol Korneluk 

5. Anna Ruszewska 

6. Andrzej Turowski  

 

Nieobecni na posiedzeniu członkowie Komisji: 

1. Zbigniew Roman De-Mezer  

2. Grzegorz Gorlo  

                                                                                                                                                                  

W posiedzeniu udział wzięli:                                                                                                                                                                                                                                                          
1. Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk                                                                                      

2. Łukasz Kurzyna – Zastępca Prezydenta                                                                                                                                        

4. Wiesław Stelmach –Skarbnik Miasta                                                                                                                                                       

5. Monika Podziewska – Naczelnik Wydz. Budżetu i Finansów                                                                                                                                                    

6. Adam Żywiczyński – Konserwator Zabytków                                                                                           

7. Zygmunt Szutkiewicz – Naczelnik Wydz. Inwestycji                                                                               

8. Jarosław Lebiediew – Prezes ZBM TBS Spółka z o.o.                                                                           

9. Radosław Wysocki – Naczelnik Wydz. Geod. i Roln.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Posiedzeniu przewodniczył Józef Wiesław Murawko, który powitał zebranych                                      

i nadmienił, że porządek posiedzenia wraz z materiałami został przesłany członkom Komisji.  

Zapytał, czy Radni zgłaszają uwagi.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania.  

za   głosowało    – 6 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

 

Radni nie wnieśli uwag i przyjęli następujący porządek: 

1. Przyjęcie protokołu nr 45/2018 posiedzenia Komisji Finansowo Budżetowej odbytego  w dniu 

22 lutego 2018 r. 

2. Informacja o dotacjach udzielonych w 2017 roku na prace konserwatorskie, restauratorskie                       

i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków i objętych ochroną na terenie 

Miasta Suwałki. 

3. Sprawozdanie z wykonania Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego za 2017 rok. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XI/91/2011 Rady Miejskiej                  

w Suwałkach z dnia 21 czerwca 2011 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miejskiej Suwałki.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2018 rok.  



6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Miasta 

Suwałki na lata  2018-2038.  

7. Wolne wnioski. 

 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu nr 45/2018 posiedzenia Komisji Finansowo-Budżetowej odbytego                          

w dniu 22 lutego 2018 r. 

 

Przewodniczący Józef W. Murawko zapytał o uwagi i wnioski do protokołu.                       

Józef W. Murawko  do protokołu nie zgłoszono uwag, wobec czego  protokół nr 44/2018  został 

przyjęty przez aklamację. 

 

Ad pkt. 2 

Informacja o dotacjach udzielonych w 2017 roku na prace konserwatorskie, restauratorskie 

i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków i objętych ochroną na 

terenie Miasta Suwałki. 

Informacja  stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

  

 Komisja przyjęła  Informację o dotacjach udzielonych w 2017 roku na prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków i objętych ochroną na terenie Miasta Suwałki. 

 

Ad pkt. 3 

Sprawozdanie z wykonania Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego za 2017 rok. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

   

Komisja  przyjęła Sprawozdanie z wykonania Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego                       

za  2017 rok. 

 

Ad pkt.  4                                                                                                                                  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XI/91/2011 Rady Miejskiej                  

w Suwałkach z dnia 21 czerwca 2011 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miejskiej Suwałki.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Prezydent Cz. Renkiewicz wniósł autopoprawkę i paragraf 22 otrzymuje brzmienie: „ § 22 

pkt. 7. Osoby z listy rocznej i listy rezerwowej, z którymi nie zostanie zawarta umowa najmu lokalu 

w trakcie obowiązywania listy, umieszczane są na kolejnej liście rocznej, z zastrzeżeniem § 23”. 

Prezydent wyjaśnił, że jeśli  mieszkaniec otrzymuje propozycję objęcia lokalu i jej nie przyjmie, to 

wtedy nie wchodzi na  listę rezerwową oczekujących na mieszkanie.  

Radny J. W. Murawko zapytał o lokale socjalne, czy jest pula lokali socjalnych? Prezes                    

J. Lebiediew odpowiedział, że jest to wydzielona pula 241 lokali socjalnych na  2.191 lokali 

ogółem.  

Radny J. W. Murawko zapytał ile jest mieszkań komunalnych w zasobie gminy? Zapytał 

dlaczego w 2015 roku było ich 2.205, a w chwili obecnej jest mniej, co się stało z tymi 

mieszkaniami?  



Prezes J. Lebiediew odpowiedział, że jest to liczba 2.191 lokali. Zostało zlikwidowanych 

14 budynków, zostały rozebrane lub wyburzone.   

Kolejne pytanie radnego J. W. Murawko dotyczyło lokali o obniżonym  standardzie i opłaty 

za  mieszkanie, gdzie w jednych są normalne czynsze, a w lokalu obok jest znacznie wyższy  czynsz. 

Istnieją duże rozbieżności w standardzie mieszkań i ich opłaty za czynsz. 

Prezes J. Lebiediew przedstawił istniejącą sytuację opłat i wysokości czynszów za 

mieszkania socjalne i komunalne.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za głosowało     – 6 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie zmiany Uchwały                     

nr XI/91/2011 Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 21 czerwca 2011 r. w sprawie zasad 

wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 

Miejskiej Suwałki.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad pkt.  5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2018 rok.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

  

 Głos zabrał Skarbnik W. Stelmach omówił projekt uchwały, w którym przedstawił plan 

dochodów, który dotyczy zmiany klasyfikacji budżetowej w zakresie dotacji na realizację zadań na 

podstawie porozumień.  Omówił wprowadzony plan dochodów z tytułu odszkodowań za przejęte 

nieruchomości pod inwestycje celu publicznego. Przedstawił wydatki w zakresie inwestycji, które 

zostały zmniejszone na budowę ulicy Krzywólka. Rozwiązanie umowy  z firmą STRABAG,                           

w związku z trudnościami dot. pozwolenia środowiskowego na budowę. Wydatki bieżące dotyczą 

zakupu promocji w celu wsparcia Klubu Piłkarskiego Wigry.   

 Prezydent Cz. Renkiewicz poinformował, że zostanie opracowany nowy projekt uchwały 

dotyczącej udzielania stypendiów sportowych. Po podjęciu uchwały zostaną podpisane umowy 

stypendialne z piłkarzami Wigier.  

Radny K. Korneluk zapytał czy to stypendium będzie jako substytut wynagrodzeń dla 

zawodników? Prezydent Cz. Renkiewicz odpowiedział, że umowa stypendialna będzie zawierana 

z  konkretnym zawodnikiem.  

Radny  J. W. Murawko zapytał ilu zawodników dostanie ww. stypendium. Czy to 

stypendium będzie jednakowe dla wszystkich? Odpowiedział Cz. Renkiewicz, że po rozmowach                  

z klubem będzie wiadomo coś więcej.   

Radny W. Malesiński zapytał jaki będzie  pułap płac dla zawodników? Prezydent 

poinformował, że ww. stypendium będzie  zróżnicowane od 5 do 15 tys. miesięcznie.  

Skarbnik W. Stelmach poinformował, że po stronie wydatków wprowadzone zostały 

wydatki  związane z realizacją projektów Unijnych.  

Zastępca Prezydenta Ł. Kurzyna dodał, że po stronie wydatków inwestycyjnych znalazło 

się nowe zadanie inwestycyjne dotyczące przebudowy budynku SOK przy ul. Noniewicza 71.  



Skarbnik W. Stelmach poinformował, że zostanie przedstawiony wykaz autopoprawek, 

który zostanie dostarczony przed Sesją Rady Miejskiej.    

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 4 radnych  

przeciw    – 0  

wstrzymało się od głosu  – 2 radnych 

  

 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie zmian                      

w budżecie miasta na 2018 rok.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad pkt.  6                                                                                                                                 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

Miasta Suwałki na lata  2018-2038.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu.   

 

 Skarbnik W. Stelmach poinformował, że zmiany wynikają ze zmian w budżecie miasta na 

2018 rok oraz związane są z urealnieniem wykonania dochodów i wydatków budżetu miasta za 

2017 rok. Zmiany w WPF polegają na: – wprowadzeniu na lata 2018 -2019 przedsięwzięcia pn. 

Przebudowa budynku SOK przy ul. Noniewicza 71; – urealnieniu limitów wydatków 

przedsięwzięcia pn. Suwalskie Centra Kompetencji Zawodowej – kompleksowy model 

modernizacji systemu kształcenia zawodowego  na terenie Miasta Suwałki. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 4 radnych  

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 2 radnych 

  

 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie zmian                      

w wieloletniej prognozie finansowej Miasta Suwałki na lata  2018-2038.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad pkt.  7                                                                                                                                  

Wolne wnioski.   

 

  Radny J. W. Murawko zadał pytanie dotyczące SSSE, w której powstają nowe firmy  

oferujące dość spore wynagrodzenie, większe niż w jednostkach i spółkach podlegających pod 

miasto. Czy dotarły  sygnały dotyczące podkupowania pracowników przez firmy z SSSE ? 

  Prezydent Cz. Renkiewicz odpowiedział, że były takie sygnały dotyczące pracowników 

energetyki.  Po rozmowach z pracownikami zatrzymano te osoby w pracy podwyższając im 

wynagrodzenie. 

 



  Przewodniczący podziękował zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie komisji. 

Na tym protokół zakończono.     

  

      

      Przewodniczący 

Komisji Finansowo–Budżetowej 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

Józef  Wiesław Murawko 

 

 

 
             Protokół sporządziła:       

              

  Elżbieta Polańska 

Gł. specjalista w Biurze Rady Miejskiej  

      Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


